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Защо говорим за това?

Защото седемгодишната Мила ни пита.

Трансплантация идва от присаждане. Градинарите понякога вземат клонче от едно дърво и го прикрепят към специален прорез в друго. Ако
трансплантацията е успешна, новото клонче ще има листа и плодове. При хората също може да се направи това.

Понякога някой важен орган се разваля и човекът е в опасност. Спокойно, лекарите могат да му присадят нов. Например ако му трябва бъбрек, може
майка му или баща му да му дадат от своите. Защото всеки човек има по два, а може с един.

С други органи обаче не е така. Тогава лекарите правят чудо - от двама души, един, който ще умре без този орган, и от един вече починал, правят жив
и здрав човек. Това не е много лесно, трябва двамата да са съвместими, за да може новото сърце например да заработи и тялото да го приеме. 

Обикновено е нужно да се действа много бързо, но когато лекарите успеят, човекът с болното сърце е спасен.

И в него живее малко и онзи, който си е отишъл. 

И това е много хубаво, защото сърцето продължава да бие и да праща кислород, и да забързва, когато човекът е щастлив. Като клончето, което дава
плод.
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